
Protokół nr III/2024 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 o godz. 14:02, a zakończono o godz. 15:59 tego samego 

dnia. Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej w Starostwie Powiatowym w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Marcin Gągolewski – Przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych, obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych 

osobowych przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. Pełna treść klauzuli informacyjnej, w 

tym zakresie, znajduje się na drzwiach do sali konferencyjnej. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego otworzył III sesję, poprosił Radnego 

Andrzeja Drewnowskiego, który zastąpił Mariusza Ziółkowskiego w Radzie o złożenie 

ślubowania, Radny Andrzej Drewnowski odczytał rotę ślubowania. Marcin Gągolewski 

poprosił o sprawdzenie kworum, w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego stwierdził prawomocność obrad. 

Obecni: 

1. Monika Bratkowska 

2. Paweł Calak 

3. Rodryg Czyż 

4. Andrzej Drewnowski 

5. Marcin Gągolewski 

6. Sylwia Jabłońska 

7. Krzysztof Kapusta 

8. Sebastian Kozak 

9. Katarzyna Kręźlewicz 

10. Anna Małecka 

11. Karolina Małek 

12. Zbigniew Niezabitowski 

13. Monika Nojbert 



14. Piotr Osiński 

15. Mirosława Ozdarska 

16. Bogdan Ruszkowski 

17. Aleksandra Szczurowska 

18. Bogumiła Szlaska 

Nieobecny Zdzisław Szmytkowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W sesji uczestniczyli również: Agata Nowak – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej im. Jana 

Pawła II w Nasielsku; Justyna Paszkiewicz – Dyrektor Zespołu Placówek Edukacyjnych w 

Nowym Dworze Mazowieckim, Marek Rączka - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Dworze Mazowieckim; Jacek Kacperski – Dyrektor Nowodworskiego 

Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim, Monika Knobloch – Główny 

Księgowy Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim; Marta 

Listwoń – Specjalista ds. programów Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Dworze 

Mazowieckim. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad III sesji Rady Powiatu Nowodworskiego został przekazany 

Radnym drogą mailową. 

Magdalena Biernacka Starosta Nowodworski zaproponowała, żeby dodać do porządku obrad 

punkt: podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia poparcia dla wniosku inicjatywy 

lokalnej "Wspólnie dla Wspólnego Biletu NDM", poinformowała, że uchwała będzie miała 

charakter intencyjny. Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 



Zdzisław Szmytkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Magdaleny Biernackiej został przyjęty. Monika 

Nojbert zapytała dlaczego w porządku obrad nie ma punktu debata nad raportem o stanie 

powiatu, Rada powinna głosować nad wotum zaufania dla Zarządu dopiero po 

przeprowadzeniu debaty. Przewodniczący Rady odpowiedział, że debata nad raportem o 

stanie powiatu odbędzie się w punkcie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie Radni podejmą uchwałę. Monika Nojbert złożyła wniosek o 

zmianę porządku obrad, aby w porządku obrad pojawił się punkt debata nad raportem o 

stanie powiatu. Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad, aby w porządku obrad pojawił się punkt debata nad raportem o 

stanie powiatu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Sylwia Jabłońska, 

Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Karolina Małek, 

Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, Bogdan 

Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska 

PRZECIW (1) 

Marcin Gągolewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Moniki Nojbert został przyjęty, a następnie 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po rozszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po rozszerzeniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek został przyjęty, a następnie odczytał porządek 

po rozszerzeniu. (załącznik nr 2 do protokołu) 

3. Przyjęcie protokołów z sesji nr I/2024 z dnia 7 maja 2024 r. i nr II/2024 z dnia 29 maja 2024 

roku 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołów z sesji nr I/2024 z 

dnia 7 maja 2024 r. i nr II/2024 z dnia 29 maja 2024 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) debata nad raportem o stanie powiatu; (załącznik nr 3 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego poinformował, że Radni otrzymali raport o 

stanie powiatu drogą mailową, a ponadto raport został umieszczony do wiadomości 

publicznej na stronie powiatu. Rada Powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której 

podejmowana jest uchwała Rady Powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia Zarządowi 

absolutorium. W debacie nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy powiatu mogą zabierać 

głos. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie nad raportem o stanie powiatu 

składa do Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co najmniej 150 

mieszkańców powiatu. Nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców w sprawie zabrania 

głosu w debacie. 

Magdalena Biernacka Starosta Nowodworski przedstawiła najważniejsze punkty zawarte w 

raporcie o stanie powiatu. 

Przewodniczący Rady otworzył debatę Rady Powiatu nad „Raportem o stanie Powiatu 

Nowodworskiego za 2023 rok”. 

W debacie wzięli udział: 

- Monika Nojbert – podkreśliła jaki ogrom pracy udało się wykonać, podziękowała wszystkim 



pracownikom starostwa oraz wszystkim pracownikom oraz dyrektorom jednostek 

podległych., Radnym z poprzedniej kadencji, a także Zarządowi Powiatu Nowodworskiego, 

którego Członkiem była w latach 2018-2024. Życzyła sukcesów nowemu Zarządowi, a także 

stwierdziła, że podczas głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wotum zaufania dla 

Zarządu Powiatu Nowodworskiego wstrzyma się od głosu, ponieważ czas urzędowania 

nowego Zarządu jest zbyt krótki, aby mogła ocenić jakość pracy. 

- Magdalena Biernacka – zauważyła, że głosowanie odbędzie się nad wotum zaufania dla 

poprzedniego Zarządu. 

- Monika Nojbert – przyznała, że jeśli chodzi o sprawozdanie to głosowanie faktycznie 

dotyczy poprzedniego Zarządu, ale tak jak wspomniała wstrzyma się od głosu, mimo 

wszystko daje „kredyt zaufania” nowemu Zarządowi. 

- Magdalena Biernacka – podtrzymuje stanowisko, że głosowanie odbędzie się nad wotum 

zaufania dla poprzedniego Zarządu. Następnie wyraziła uznanie dla poprzedniego Zarządu ze 

względu na pozyskanie środków zewnętrznych w kwocie 25 000 000 złotych, jest to 

imponująca kwota. 

- Krzysztof Kapusta – jako Przewodniczący poprzedniego Zarządu przyjmuje podziękowania, 

ale jest zawiedziony, że w raporcie nad stanem powiatu nie znalazła się informacja dotycząca 

bezpieczeństwa na terenie powiatu, jest to dla niego bardzo istotna kwestia. 

- Marcin Gągolewski – zwrócił uwagę, że raport o stanie powiatu to dokument, który 

generuje pomysły nad czym warto pracować w przyszłości, można wyciągnąć wnioski, które 

sprawy wymagają poprawy, a które poszły bardzo dobrze. 

- Katarzyna Kręźlewicz – powiedziała, że obserwując pracę Rady w poprzedniej kadencji 

stwierdza, że zasługi o których mówiła Monika Nojbert na początku to głównie zasługi 

pracowników poszczególnych wydziałów starostwa oraz jednostek, natomiast nie jest 

zadowolona z nierównomiernego podziału środków na inwestycje. 

- Monika Nojbert – podział środków był nierównomierny, ale nie był niesprawiedliwy. 

- Katarzyna Kręźlewicz – w poprzedniej kadencji powiat stawiał głównie na inwestycje 

dotyczące dróg, więc nie rozumie dlaczego drogi w Gminie Czosnów drogi były pominięte. 

- Paweł Calak – nie zgadza się z tymi zarzutami, zapytał czy Radni wiedzą ile w poprzedniej 

kadencji Powiat zainwestował w drogę w miejscowości Górki w Gminie Czosnów. 

- Katarzyna Kręźlewicz – w kadencji 2014-2018 faktycznie było dużo zainwestowane w drogę 

w Górkach, a nie w kadencji 2018-2024. 



- Paweł Calak – jako członek poprzedniego Zarządu nie zgadza się z tym, podkreślił, że w 

kadencji 2018-2024 były robione drogi – najbardziej uczęszczane i to było główne kryterium 

jeśli chodzi o inwestycje. 

- Katarzyna Kręźlewicz – przypomniała, że najdłuższy odcinek w miejscowości Górki był 

remontowany w kadencji 2014-2018. 

- Paweł Calak – dodał, że Zarząd w kadencji 2018-2024 starał się zrobić jak największą ilość 

dróg i według niego to się udało. 

Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady zamknął debatę nad Raportem o stanie 

Powiatu Nowodworskiego za rok 2023. 

2) wotum zaufania dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego; (załącznik nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że 

komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały.  Przewodniczący Rady 

odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 

Nowodworskiego;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, 

Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Piotr Osiński, 

Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Karolina Małek, Monika Nojbert, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

 



Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/12/2024 w sprawie wotum zaufania 

dla Zarządu Powiatu Nowodworskiego.  

3) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok; (załącznik nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że 

komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały.  Przewodniczący Rady 

odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2023 rok;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/13/2024 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2023 rok. 

4) absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok; (załącznik nr 6 do protokołu) 

- Ewa Kałuzińska – skarbnik – przedstawiła Uchwałę Nr 3.e./185/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 kwietnia 2024 r. (załącznik nr 7 do 

protokołu). Regionalna Izba Obrachunkowa wydała opinię pozytywną o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Nowodworskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok. 

- Zbigniew Niezabitowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uchwałę Komisji 

Rewizyjnej z dnia 29 maja 2024 roku w sprawie wystąpienia z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Nowodworskiego, a następnie przedstawił Uchwałę Nr 



3.f.1/186/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 5 

czerwca 2024 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Nowodworskiego z dnia 29 maja 2024 r. w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu Nowodworskiego. (załącznik nr 8 do protokołu). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok . Przewodniczący 

Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie przyjęcie tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 

rok;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/14/2024 w sprawie absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu pogratulował Staroście, Wicestaroście i całemu Zarządowi, a 

następnie udzielił głosu Monice Nojbert. 

Monika Nojbert podziękowała Radnym za poparcie dla poprzedniego Zarządu. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby nie czytać projektów uchwał w całości, a następnie 

poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o nieczytanie uchwał w całości na dzisiejszej sesji tj. 27.06.2024 r..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Wniosek w sprawie nieczytania uchwał w całości został przyjęty. 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego; (załącznik nr 9 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowodworskiego;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/15/2024 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego. 



6) zmieniająca uchwałę budżetową na 2024 rok; (załącznik nr 10 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. Ewa Kałuzińska przedstawiła czego dotyczy uchwała. Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę budżetową na 2024 rok;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Karolina Małek, 

Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, Bogdan 

Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Kapusta 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/16/2024 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2024 rok. 

7) rocznego sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim za rok obrotowy od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r.; (załącznik nr 11 do 

protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i Bezpieczeństwa Publicznego 

stwierdziła, że komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie rocznego sprawozdania finansowego 

Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim za rok obrotowy 

od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r.;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Karolina Małek, 

Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, Bogdan 

Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kapusta 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/17/2024 w sprawie rocznego 

sprawozdania finansowego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze 

Mazowieckim za rok obrotowy od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

8) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; (załącznik nr 12 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodnicząca Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  i 

Bezpieczeństwa Publicznego stwierdziła, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu 

uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych poinformował, że 

komisja również wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały.  Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie przyjęcie tej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/18/2024 w sprawie zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

9) powołania Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze 

Mazowieckim; (załącznik nr 13 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że na komisjach w dniu dzisiejszym został 

ustalony skład Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze 

Mazowieckim, a następnie poprosił Magdalenę Biernacką o informację kiedy odbędzie się 

pierwsze posiedzenie Rady. Starosta Nowodworski wyznaczyła termin: 15 lipca 2024 rok o 

godzinie 15:00. Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pismo Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Nowym Dworze Mazowieckim, które wpłynęło w dniu dzisiejszym tj. 27 czerwca 

2024 rok, Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą, aby w Radzie Społecznej 

Nowodworskiego Centrum Medycznego uwzględnić jako Przedstawiciela Miasta Nowy Dwór 

Mazowiecki Radnego z Rady Miejskiej. Przewodniczący Rady Powiatu odczytał ustalony skład 

Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Nojbert – zapytała czy po przeprowadzeniu głosowania imiennego można 

przeprowadzić reasumpcje głosowania, ponieważ podczas posiedzenia komisji przedstawiła 

swoją kandydaturę do Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego, Radna Anna 

Małecka po oddaniu głosu stwierdziła, że się pomyliła i oddała głos za, po czym poprosiła od 

przeprowadzenie głosowania jeszcze raz, a Przewodniczący Komisji zarządził reasumpcje 

głosowania. 

- Małgorzata Pisanko – zaproponowała, żeby Radna Monika Nojbert wnioskowała ponownie 

o głosowanie w sprawie swojej kandydatury. 



- Monika Nojbert – nie zdecydowała się ponownie wnioskować o znalezienie się w składzie 

Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego, ponieważ domyślała się wyniku 

głosowania.  

- Anna Małecka – przyznała, że omylnie wcisnęła przycisk podczas Komisji, po czym dodała, 

że wspiera i docenia działania Moniki Nojbert. Podsumowała, że w tym wypadku to była 

ewidentnie pomyłka. 

- Paweł Calak – wyraził swoje poparcie dla wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Nowym Dworze Mazowieckim, o którym wcześniej była mowa. 

- Katarzyna Kręźlewicz – wyjaśniła, że Przedstawiciel Miasta Nowy Dwór Mazowiecki w 

Radzie Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego został wskazany przez Burmistrza 

Miasta Nowy Dwór Mazowiecki. 

- Krzysztof Kapusta- przypomniał, że Rada Miejska w Nowym Dworze Mazowieckim co roku 

udzielała pomocy Nowodworskiemu Centrum Medycznego i zapytał czy nieuwzględnienie 

członka Rady Miejskiej w składzie Rady Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego 

nie zaszkodzi Nowodworskiemu Centrum Medycznemu. 

- Katarzyna Kręźlewicz – uważa, że fakt braku Przedstawiciela z Rady Miejskiej w Radzie 

Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego nie spowoduje wycofania się z udzielania 

pomocy szpitalowi. 

- Anna Małecka – zadeklarowała, że jako Przedstawiciel Miasta Nowy Dwór Mazowiecki 

będzie godnie reprezentowała mieszkańców, a także zamierza współpracować z Radą 

Miejską Nowego Dworu. 

- Krzysztof Kapusta – nie miał na myśli, żeby Anna Małecka nie była członkiem Rady 

Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego, ale zależy mu na dobrych relacjach z 

Radą Miejską. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zajęcie stanowiska w sprawie 

projektu uchwały. Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Rady Społecznej Nowodworskiego 

Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim;.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, Sylwia Jabłońska, Sebastian Kozak, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, Zbigniew Niezabitowski, Piotr Osiński, Aleksandra 

Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Karolina Małek, Monika Nojbert, 

Mirosława Ozdarska, Bogdan Ruszkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/19/2024 w sprawie powołania Rady 

Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim.  

10) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu 

Nowodworskiego; (załącznik nr 14 do protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, że Andrzej Drewnowski będzie członkiem Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Powiatu Nowodworskiego;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 



Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/20/2024 zmieniającą uchwałę w 

sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu Nowodworskiego.  

11) przekazania skargi. (załącznik nr 15 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Sebastian Kozak Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Skarga w 

sprawie uciążliwości hałasowej na myjni w Nasielsku powinna zostać przekazana Staroście 

Nowodworskiemu. Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania skargi..  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogdan Ruszkowski 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/21/2024 w sprawie przekazania 

skargi. 

12) udzielenia poparcia dla wniosku inicjatywy lokalnej "Wspólnie dla Wspólnego Biletu 

NDM" (załącznik nr 16 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że projekt uchwały do porządku został 

wprowadzony dzisiaj tj. 27 czerwca 2024, uchwała ma charakter intencyjny, zapytał czy ktoś 

chce zabrać głos w sprawie uchwały. Głosów nie zabrano, Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 



przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie udzielenia poparcia 

dla wniosku inicjatywy lokalnej "Wspólnie dla Wspólnego Biletu NDM".  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Monika Bratkowska, Paweł Calak, Rodryg Czyż, Andrzej Drewnowski, Marcin Gągolewski, 

Sylwia Jabłońska, Krzysztof Kapusta, Sebastian Kozak, Katarzyna Kręźlewicz, Anna Małecka, 

Karolina Małek, Zbigniew Niezabitowski, Monika Nojbert, Piotr Osiński, Mirosława Ozdarska, 

Bogdan Ruszkowski, Aleksandra Szczurowska, Bogumiła Szlaska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Szmytkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr III/22/2024 w sprawie udzielenia 

poparcia dla wniosku inicjatywy lokalnej "Wspólnie dla Wspólnego Biletu NDM". 

5. Informacja dotycząca bieżącego funkcjonowania Nowodworskiego Centrum Medycznego 

w Nowym Dworze Mazowieckim. (załącznik nr 17 do protokołu) 

- Paweł Calak – zapytał o sprzęt ortopedyczny firmy Arthrex zakupiony za 350 000 złotych, 

czy jest aktualnie używany. 

- Jacek Kacperski odpowiedział, że sprzęt jest używany, podkreślił, że operacje ortopedyczne 

są bardzo dobrze wycenionymi procedurami medycznymi. Dyrektor Nowodworskiego 

Centrum Medycznego powiedział, że do operacji ortopedycznych są kupowane rzeczy 

zużywalne jednorazowo i sprawdzi o który sprzęt konkretnie chodzi za tą kwotę. 

Monika Bratkowska odniosła się do informacji, że operowane są także osoby poniżej 18 roku 

życia, zadała pytanie czy OIOM jest przygotowany dla dzieci 

- Jacek Kacperski – szpital posiada oddział pediatryczny i stale obecny jest neonatolog. 

Karolina Małek – zastanawia się w jaki sposób zostaną pokryte zobowiązania jakie ma szpital, 

wie, że są nadwykonania, ale co jeśli Narodowy Fundusz Zdrowia nie zapłaci za nie? 

- Jacek Kacperski – w drugim półroczu 2023 roku oddano do użytku blok operacyjny w 

Nowodworskim Centrum Medycznym, była to świetna okazja, żeby zacząć przeprowadzać 

zabiegi ortopedyczne i tym samym wykorzystać szansę na większe zyski, gdy pojawiło się 

ryzyko, że Narodowy Fundusz Zdrowia nie zapłaci za te zabiegi, częściowo zostały one 

ograniczone. Za okres od czerwca 2023 do grudnia 2023 Nowodworskie Centrum Medyczne 



otrzymało jedynie 50% rekompensaty za nadwykonania, więc na tą chwilę jest to ryzyko, ale 

jedyną możliwością, żeby zmniejszyć zadłużenie jest zwiększenie ilości procedur. 

Paweł Calak- jaki jest pomysł na wykorzystanie pomieszczeń po Dziennym Domu Opieki 

Medycznej? 

Jacek Kacperski – być może powstanie Centrum Zdrowia Psychicznego, problem stanowi 

pozyskanie kadry oraz współpraca z innymi szpitalami, gdyby udało się nawiązać współpracę 

na przykład ze szpitalem w Tworkach byłby tam Dzienny Ośrodek dla osób z zaburzeniami 

psychiatrycznymi 

- Monika Bratkowska – zapytała o zaległości z tytułu ZUSu, jest to kwota ponad 10 000 000 

złotych, czy bieżące należności są regulowane. 

- Monika Knobloch – w dniu dzisiejszym został zapłacony ZUS z grudnia 2023 roku, okres od 

stycznia 2024 do kwietnia 2024 jest rozłożony na raty, a bieżący ZUS jest płacony w trybie 

zwykłym od maja 2024. Zobowiązania wobec ZUSu są co raz niższe. 

- Paweł Calak – czy ilość łóżek na oddziale chirurgii zwiększyła się po remoncie? 

- Jacek Kacperski – remont był głównie po to, żeby dostosować warunki do wymagań 

sanepidu, ilość łóżek się nie zwiększyła. 

- Monika Bratkowska – czy w związku z rozwojem ortopedii i chirurgii są przeprowadzane 

szkolenia dla pracowników? 

- Monika Knobloch – Nowodworskie Centrum Medyczne korzysta głównie z Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego, środki zostały uruchomione w drugim kwartale, więc szkolenia 

będą realizowane w najbliższym czasie. 

- Paweł Calak – czy w szpitalu są rezydenci? 

- Jacek Kacperski – w szpitalu są lekarze stażyści oraz lekarze rezydenci na oddziale 

wewnętrznym i pediatrycznym, został złożony wniosek o to, aby lekarze rezydenci mogli być 

również na oddziale chirurgii. W sierpniu lub we wrześniu będzie nabór na rezydenta z 

zakresu anestezjologii i intensywnej terapii 

- Paweł Calak – czy w szpitalu był przeprowadzany audyt wewnętrzny dotyczący zatrudnienia 

pracowników 

- Jacek Kacperski – na bieżąco dokonywana jest analiza kadry medycznej, działalność jest 

także stale kontrolowana z zewnątrz. 

- Paweł Calak – czy szpital wypłacił odszkodowania pracownikom, którzy zostali zwolnieni 

oraz czy toczą się sprawy z pracownikami. 



Jacek Kacperski – toczą się sprawy, ale nie zasądzono odszkodowań, więc nie ma potrzeby 

płacić.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś jeszcze ma pytania odnośnie informacji, a następnie 

stwierdził, że informacja została przyjęta.  

6. Sprawozdanie za rok 2023 z realizacji programu współpracy powiatu nowodworskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

W dyskusji głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 

sprawozdanie przyjęła. (załącznik nr 18 do protokołu) 

7. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. (załącznik nr 19 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Nojbert- strona 7, punkt 3 Zarząd rozważa przekazanie aktualnie używanych 

samochodów do Komendy Policji, kiedy Zarząd zamierza kupić nowe samochody 

- Magdalena Biernacka – na chwilę obecną jest to wstępny plan, ale żadna decyzja jeszcze 

nie zapadła. 

- Monika Nojbert – obawia się czy to dobry pomysł przekazać wyeksploatowane samochody 

Policji.  

- Magdalena Biernacka – po rozmowie z komendantem policji ustalono, że policja jest w 

stanie przejąć każdy samochód ponieważ ma dostęp do warsztatów samochodowych. 

Więcej głosów nie zabrano. 

9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – podziękowała za podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poparcia dla 

wniosku inicjatywy lokalnej "Wspólnie dla Wspólnego Biletu NDM” 

- Monika Nojbert – podziękowała w imieniu mieszkańców Nasielska Pani Staroście, że została 

naprawiona nawierzchnia na ulicy Młynarskiej w Nasielsku, zapytała na kiedy planowane jest 

koszenie poboczy w Gminie Nasielsk 

- Magdalena Biernacka – właśnie rozpoczęły się koszenia poboczy, do 19 lipca 2024 roku 

proces koszenia ma zostać zrealizowany 

- Mirosława Ozdarska – w związku z prośbą Rady Rodziców z Liceum Ogólnokształcącego w 



Nowym Dworze Mazowieckim chciałaby otrzymać więcej informacji na temat konkursu na 

Dyrektora Liceum, który odbył się w ostatnim czasie 

- Magdalena Biernacka – do procedury ma dostęp Rada Rodziców, a nie Zarząd Powiatu 

- Katarzyna Kręźlewicz – życzyła udanego wypoczynku i przypomniała, że 17 lipca i 29 

sierpnia 2024 to „dni pracy Rady” 

- Karolina Małek- złożyła wniosek odnośnie chodnika na odcinku Leoncin – Nowe Grochale, a 

także wniosek w sprawie remontu drogi Powiatowej w miejscowości Górki – czy remont 

odcinka 2 kilometry zostanie wykonany jeszcze w tym roku, ponadto czy jest możliwość 

umieszczenia progów zwalniających na tej drodze. 

- Magdalena Biernacka – po rozstrzygnięciu przetargu Zarząd postanowi odnośnie chodnika 

na odcinku Leoncin – Nowe Grochale, Dyrektor Kampinoskiego Parku Narodowego przychyla 

się do remontu, ale droga jest w trudnej sytuacji formalnej. Inwestycja jest w planie 

inwestycji, będzie ogłoszony przetarg, w pierwszej kolejności zostanie wyprostowana 

sytuacja prawna, a następnie rozpoczęty remont, na początek będzie to odcinek około 2 

kilometrów. 

- Karolina Małek – czy na odcinku Kampinos – Górki będzie powierzchnia bitumiczna? 

- Magdalena Biernacka – odbędzie się profilowanie tej drogi, w planie inwestycji nie ma 

przewidzianej inwestycji kładzenia powierzchni bitumicznej na tej drodze. 

- Paweł Calak – jaka jest sytuacja odnośnie transportu publicznego w Powiecie? 

- Magdalena Biernacka – Zarząd jest bardzo zainteresowany, żeby transport publiczny w 

Powiecie Nowodworskim działał na jak najwyższym poziomie. 

Karolina Małek zapytała czy jest szansa na zmianę planu inwestycji? 

Magdalena Biernacka – Starosta Nowodworski – w tym roku prawdopodobnie nie będzie to 

możliwe, ale w kolejnych latach będzie można to uwzględnić. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęło pismo od Wojewody, że Pan Jacek 

Kowalski będzie członkiem w Radzie Społecznej Nowodworskiego Centrum Medycznego 

oraz, że Radni otrzymali drogą mailową roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w 

2023 roku na terenie Powiatu od Nadzoru Wodnego. 

Więcej Głosów nie zabrano. 

 

 

 



10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Marcin Gągolewski - Przewodniczący Rady – 

o godzinie 15:59 zamknął obrady III sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Marcin Gągolewski 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 

 


